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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért a legkiszolgáltatottabbakról húznak le újra és 
újra még egy bőrt?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormány a cégek egy részének a koronavírus-járvány okozta gazdasági károk enyhítésére 
mentőövet dobott – ez azonban, mint azt a gyakorlat igazolta, nem segít mindenkinek, és nem segít 
azoknak, akik a leginkább rászorulnak. A kormány által támogatottan részmunkaidőben 
foglalkoztatott munkavállaló, ha beteg lesz és táppénzre kell mennie, akkor a táppénzt csak a 
négyórás bére után járóan kapja meg. Maga a táppénz alapvetően is kevés, ahogy népnyelven 
mondani szokták, hideg vízre sem elég, holott egy beteg ember kiadásai általában magasabbak, 
hiszen gyógyszereket kell vásárolnia, ami nem csekély összeg. Ehhez képest a „támogatott” 
munkavállaló betegség és táppénz esetén most még alacsonyabb összeghez jut, mint eddig.

Kérdezem Önt:

Az Önök mentőakciói miért nem képesek segíteni azokon, akik leginkább rászorulnak? 

Miért a legkiszolgáltatottabbakról húznak le újra és újra még egy bőrt? 

Várom megtisztelő válaszát.

Kérem, válaszában szíveskedjék a 2020-as helyzetre reagálni.

Budapest, 2020. augusztus 1.
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